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§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Johan Andersson förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Johan Andersson
Daniel Damberg
Malin Petersén t.o.m. §12
Sara Månsson t.o.m. §12
Elias Brange
Erik Söderberg
Johanna Lägnert

David Israel
Linus Blomgren
Christina Rönngren
Michaela Hällevall t.o.m.
§12
Magnus Wallgren
Daniel Milve t.o.m. §12

Jacob Adamowicz
Alexander Theofanous
Fredrik Andréen Blomdell
Beata Torlegård
Sara Ljunggren
Alice Herdenberg fr.o.m.
§10.1

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Överfös Linus Blomgren utsågs att, jämte ordförande Johan Andersson, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att till dagordningen lägga §10.1 – Anmälan till SaFt

att godkänna dagordningen med ovanstående tillägg.

§ 6 Meddelanden

Daniel Milve meddelade att TLTHs fullmäktiges sjunde möte skulle hållas i Helsingborg och att
en motion angående en omstrukturering av kårens alumniverksamhet skulle diskuteras och, då
han önskade insamla åsikter från sektionerna, uppmanade styrelsen att inkomma med åsikter
därom, om sådana finnes.

Vice kårordförande med utbildningspolitiskt ansvar Alexander Theofanous meddelade att an-
mälningarna till TLTHs jubileumsbal skulle öppna den 10 oktober. Han meddelade även att
kåren nu börjat utsända ett nyhetsbrev i utbildningsfrågor till intresserade samt inbjöd, framför
allt ettor, till en diskussion om lärande.

Kårstyrelserepresentant Jacob Adamowicz meddelade att nomineringarna till kårvalet var öppna
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och uppmande alla att nominera.

Vice ordförande Sara Månsson uppmanade alla att anmäla sig till F1-röj.

Kulturminister David Israel meddelade att paintball skulle spelas på fredag.

§ 7 Städdag på söndag

Ordförande Johan Andersson påminde styrelsen om städdagen söndagen den 12 oktober, klockan
12.00, och uppmanade styrelsens ledamöter att även säga till övriga som kan hållas medansvariga
för hur det ser ut i världen. Kassör Malin Petersén tillade att man, innan städningen, kunde
bevista balminglet inför jubileumsbalen.

§ 8 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning
F06–VT14 Ha på sig styrelsetröjor Sara Månsson F08–HT14
F04–HT14 Ha på bildekaler Fabian Ågren F08–HT14
F05–HT14 Kalender med LUNA Johan Andersson F07–HT14

Ha på sig styrelsetröjor: Vice ordförande Sara Månsson meddelade att hon, då hon inte fått
styrelselogotypen i eps-format förrän samma förmiddag, inte kunnat beställa styrelsetröjorna
varför styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F8–HT14.

§ 9 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F13–HT13 Fösarbetsbelastning Kärnstyrelsen F09–VT14
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johanna Lägnert F07–VT14

Inga rapporter eller redovisningar fanns att taga upp.

§ 10 Pengar till Edward

Edward Ekstedt hade, under nollningen, i enlighet med nollningens budget och för egna pengar,
inhandlat mat till revyn, i egenskap av uppdragsfös, till ett värde av 281 kronor och 78 ören
men tyvärr förlagt kvittot därför. Ekstedt önskade få utlägget godkänt. Överfös Linus Blomgren
framlade ett kontoutdrag å Ekstedts vägnar. Styrelsen beslutade

att godkänna Edward Ekstedts utlägg om 281 kronor och 78 ören.

§ 10.1 Anmälan till SaFt

Sanningsminister Johanna Lägnert önskade veta vilka som skulle åka till Umeå för att deltaga
i SaFt. Hon efterfrågade namn, personnummer och eventuella allergier, snarast möjligt. Ordfö-
rande Johan Andersson tillade att styrelsen förmodligen skulle resa till Umeå med Berit och att,
då SaFt börjar klockan 15.00 på fredagen, styrelsen skulle behöva åka redan på torsdagen. Han
meddelade att resan beräknades kosta cirka 5 000 kronor.
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§ 11 Ekonomimötet

Ordförande Johan Andersson meddelade att ekonomimötet fredagen den 10 oktober måhända
skulle krocka med en eventuell paintballaktivitet. Detta skulle beröra Andersson själv samt
kulturminister David Israel och vice cafémästare Magnus Wallgren. Ordförande tillade dock att
de kunde åka senare i John Elfs bil. Styrelsen beslutade

att inte göra någonting.

§ 12 Genomgång av verksamhetsplan och likabehandlingsplan

Styrelsen gick igenom och diskuterade verksamhetsplanen och likabehandlingsplanen. Styrelsen
menade att möjligheten till ytterligare inköp av ekologiska varor till caféet och till sektionens
övriga evenemang borde ses över och arbetas vidare med. Mötet menade även att källsortering
på sekitonen borde ses över ytterligare.

Styrelsen diskuterade även huruvida »Davids dricka-vin-fest» borde ha figurerat på nollningens
hemsida. Mötet menade också att mer information om, av sektionen tillhandahållna, hjälpmedel
i samband med sektionens aktiviteter borde utgivas samt att information om sektionen och dess
evenemang borde finnas tillgängliga för internationella studenter i större utsträckning.

§ 13 Övrigt

Inga övriga frågor lyftes.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 15 oktober klockan 12.15 i Alumnirummet.

§ 15 O.F.M.A.

Ordförande Johan Andersson förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Johan Andersson
Ordförande

Daniel Damberg
Sekreterare

Linus Blomgren
Justerare


